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Innehållsförteckning 
 
§ 104 Kommunstyrelsens egna överläggningar 
§ 105 Tema - Vattenläget i Emmaboda kommun och sommarens torra väder  
§ 106 Lägesrapport och uppföljning av nämndernas budget  
§ 107 Kommunledningen informerar 2018  
§ 108 Budgetuppföljning 
§ 109 Hållbar Hälsa och miljö 2018  
§ 110 Besvarande av Medborgarförslag - Förlägg lekplatsen i Broakulla nära  
 bebyggelse 
§ 111 Besvarande av Medborgarförslag - Att höja Hembygdsgården (Bököns)  
 bidrag med 5 000:- / år 
§ 112 Köp och byte av mark för anläggande av skid/strövområde Ubbemåla 
§ 113 Besvarande av Medborgarförslag - Trygghetsvandring i Långasjö 
§ 114 Besvarande av Motion - Trygghets och säkerhetsavdelning i Emmaboda 

kommun 
§ 115 Besvarande av Motion - Sänk hastigheten förbi Långasjö skola och 

dirigera om tung trafik 
§ 116 Besvarande av Motion - Bygg en kombinerad skate- kickbike- och  
 Parkourpark 
§ 117 Cirkulär 18-11 Sotningsindex 2018  
§ 118 Kontaktperson till Barn och ungdomsnätverk istället för befintligt 

Luppnätverk Kalmar Län - Regionförbundet Kalmar län  
§ 119 Remissvar - Strandskydd i Kalmar län  
§ 120 Remissvar - Regional digital agenda för Kalmar län 2019-2020  
§ 121 Remissvar - Handlingsprogram regional bredbandsstrategi för Kalmar län 
§ 122 Biträdande säkerhetsskyddschef Emmaboda kommun  
§ 123 Biogas - Ansökan till Klimatklivet           
§ 124 Annonsering av Kommunfullmäktiges sammanträden 
§ 125 Medborgarlöftet 
§ 126 Meddelanden  
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KS/2017:252, KS/2018:76, KS/2018:269, KS/2015:364, KS/2018:265, 

 
§ 104 
 
Kommunstyrelsens egna överläggningar 
 
Sammanfattning 
Under förmiddagen håller Kommunstyrelsen egna överläggningar. 
Programmet består av: 
Lägesrapport Heltid som Norm – personalchefen redogör för ärendet. 
Utbildning i detaljplaneprocessen – utvecklingsstrateg och planarkitekt håller i 
utbildningen 
Lägesrapport planarbetet i kommunen - utvecklingsstrateg och planarkitekt 
redogör 
Träff med polisen, säkerhetssamordnare, folkhälsosamordnare och avdelningschef 
bygg- och miljö  gällande återrapport medborgarlöftet och nytt medborgarlöfte 
mellan kommun och polis. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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KS/2018:291, KS/2018:14 

§ 105 
 
Tema - Vattenläget i Emmaboda kommun och sommarens torra väder  

 
Sammanfattning 
Energibolagets VD Stefan Lundgren ger en lägesrapport gällande kommunens 
vattensituation. 
 
Räddningschef Hans Erlandsson redovisar händelser och läget vad gäller det torra 
vädret som varit under årets sommarperiod.  
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet 
____ 
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KS/2018:8 

§ 106 
 
Lägesrapport och uppföljning av nämndernas budget  

 
Nämnderna är inbjudna till dagens sammanträde för en lägesrapportering om det 
ekonomiska läget.  
 
Bildningschef Lennart O Werner presenterar Bildningsnämndens ekonomiska 
läge. Nämnden har stora svårigheter att kunna hålla sin budget och visar en sämre 
prognos än den som gavs under våren. 
Kommunstyrelsens ordförande framför vikten av att ha en budget i balans. Arbetet 
att förbättra nämndens ekonomi för 2018 måste prioriteras.  
 
Socialchef Michael Börjesson presenterar Socialnämnden ekonomiska läge. 
Nämnden kommer förmodligen att hamna på ett minusresultat. Anledningen är 
ökade kostnader för insatser som styrs av de lagar och förordningar nämnden har 
att följa inom sitt verksamhetsområde. 
 
Tillförordnad teknisk chef presenterar Teknik- och fritidsnämnden ekonomiskt 
läge. Nämnden räknar med ett minus med 1,4 mkr men prognosen är osäker p.g.a. 
att bokföringen inte är stängd för augusti än. 
 
Tillförordnad teknisk chef presenterar Bygg- och miljönämnden ekonomiskt läge. 
Nämnden räknar med ett minus med 300 tkr men prognosen är osäker p.g.a. att 
bokföringen inte är stängd för augusti än. 
 
Kommunstyrelsen 
Prognos på helår ser ut att bli +/- 0 men kan bli bättre. Utfallet är förutsatt att 
Kommunstyrelsens förfogande används. 
 
Bygg- och Miljönämnden – 0,7 mkr. Oförändrad årsprognos.   
Kommunstyrelsens prognos för 2018 beräknas till +/- 0. Oförändrad årsprognos.   
Resultatprognosen är -16,0 mkr.  
____  
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att anteckna informationen till protokollet.  
____ 
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KS/2018:5 

§ 107 
 
Kommunledningen informerar 2018  

 
Kommunchefen informerar 
Festivalen genomförds som planerat. Färre deltagare än tidigare år. Polisen gjorde 
en stor insats. Utvärdering av årets festival kommer göras under hösten 
tillsammans med festivalarrangör, polis, landsting och kommun. 
 
Kalmarsundspride 3-8 september och Emmaboda deltar genom att flagga vid 
kommunens verksamheter. 
 
Folkhälsosamordnaren har slutat sin tjänst. Rekrytering är under planering.  
 
Torsås kommun har aviserat att de eventuellt inte kommer samverka kring 
folkhälsosamordnar- och säkerhetstjänsten. 
 
Jan Bonell är tillförordnad teknisk chef. 
 
Utredningar gällande teknik- och fritidsnämndens förvaltningsorganisation är på 
gång och rapport inlämnas inom kort. 
 
Utredning gällande kommunstyrelsens förvaltningsorganisation är planerad att bli 
färdig i slutet av september månad. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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KS/2017:8 

§ 108 
 
Budgetuppföljning 

 
Kommunchef Anette Strömblad och förvaltningsekonom Katarina Bondesson 
presenterar budgetuppföljning för Kommunstyrelsens budget 2018.  
Det preliminära utfallet per sista augusti är 364 tkr. Årsprognosen är +/-0. 
 
Ekonomichef Anders Svensson presenterar prognos mot budget 2018 som 
beräknas till  
Bildningsnämnden -13,0 mkr, en försämring med 1,0 mkr. Främsta orsaken är 
LSS ärende.  
Socialnämnden – 8,0 mkr, en försämring med 2,5 mkr. Främsta orsaken är fler 
placeringar inom IFO. 
Teknik- och fritidsnämnden – 1,7 mkr. Oförändrad årsprognos.  
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet 
____ 
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KS/2018:62 

§ 109 
 
Hållbar Hälsa och miljö 2018  

 
I samband med Dacketrampen arrangerar kommunen en cykel aktivitet för barn 
med uppmaningen att delta i cykelloppet. Genom barnens deltagande blir 
förhoppningsvis en av effekterna att fler föräldrar också deltar och aktiverar sig 
fysiskt.  
 
Kommunen kommer även i år delta i trafikantveckan.  
Enkät om kommunikationsbehovet publiceras från onsdagen samma vecka. 
Enkäten genomförs med anledning av ett inlämnat medborgarförslag som handlar 
om kommuninvånarnas kommunikationsbehov. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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KS/2018:25 

§ 110 
 
Besvarande av Medborgarförslag - Förlägg lekplatsen i Broakulla nära 
bebyggelse 
 
Sammanfattning 
Ett Medborgarförslag har inkommit 2018-01-03 Dnr KS 2018:25 med förslaget 
”förlägg lekplatsen i Broakulla nära bebyggelse och inte vid vattnet 
(Stampadammen)” 
 
I kommunstyrelsens ärende 2016:265 beslutade Kommunfullmäktige 2017-04-10 
§ 37 att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden/Tekniska kontoret att i samråd 
med eleverna anlägga lekplats i Broakulla och att anse medborgarförslaget som 
besvarat. 
 
Detta medborgarförslag Dnr 2018:25 inkommer till kommunen 2018-01-03 av 
samma person som makulerade ärende  Dnr KS/2017:236. 
 
Det av Kommunfullmäktige beslutade 2017-04-10 § 37 uppdrag till Teknik-och 
fritidsnämnden att i samråd med eleverna anlägga lekplats i Broakulla är planerat, 
kostnadsberäknat och klart med eleverna. Uppdraget är påbörjat efter beslut i 
teknik- och fritidsnämnden 2018-04-11 § 26. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag förlägg lekplats i Broakulla nära bebyggelse och inte vid vattnet 
(Stampadammen) 
TFN 2018-06-13 § 46 Medborgarförslag-förlägg lekplatsen i Broakulla nära 
bebyggelse och inte vid vattnet (Stampadammen). 
____ 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade TFN 2018-06-13 § 46 
att föreslå Kommunstyrelsen att föreslå Kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslag Dnr KS 2018:25 då arbetet med ny lekplats vid Stampadammen 
är påbörjat efter beslut i Kommunfullmäktige 2017-04-10 § 37. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunfullmäktige 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslag Dnr KS 2018:25 då arbetet med ny lekplats vid 
Stampadammen är påbörjat efter beslut i Kommunfullmäktige 2017-04-10 § 37. 
____ 
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KS/2017:532 
§ 111 
 
Besvarande av Medborgarförslag - Att höja Hembygdsgården (Bököns) 
bidrag med 5 000:- / år 
 
Sammanfattning 
Medborgarförslag har inkommit 2017-11-16 Dnr 2017:532 med förslag att höja 
hembygdsgårdens (Bökön) bidrag 
 
Medborgarförslaget är remitterat till Bildningsnämnden för yttrande/handläggning, 
ett medborgarförslag om att höja hembygdsgården Bököns bidrag från 7 000 
kronor till 12 000 kronor. 
 
Förvaltningens roll 
Bildningsnämnden ansvarar för bidrag till kulturföreningar och studieförbund i 
Emmaboda kommun. Med kulturföreningar avses hembygdsföreningar, 
musikkårer och skapande, utövande och arrangerande föreningar. 
Hembygdsföreningar har möjlighet att till bildningsnämnden 1 maj varje år ansöka 
om verksamhetsbidrag avseende föregående års verksamhet. 
Verksamhetsbidraget är ett grundbidrag och ska ge en ekonomisk grundtrygghet. 
Verksamhetsbidraget till hembygdsföreningar är 7 000 kronor/år. 
Bildningsnämnden förfogar inte över investeringsbidrag till lokalägande förening. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Varje år söker ca 24 kulturföreningar bidrag från bildningsnämnden, varav 10 är 
hembygdsföreningar. Efter förvaltningens nedskärningar inom kulturområdet har 
Bildningsnämnden totalt budgeterade medel till dessa om 255 000 kronor per år 
(2017 var beloppet 275 000 kr). Detta ska även täcka annonskostnader och 
kommer att vara fulltecknat efter årets sökomgång. Ur ett likvärdighetsperspektiv 
för hembygdsföreningar skulle detta förslag innebära antingen en utökning av 
budgeterade medel med 50 000 kronor per år och/eller en sänkning av övriga 
bidragsformer – lokalbidrag (förhyrd lokal), arrangemangsbidrag, aktivitetsbidrag. 
Ur ett annat likvärdighets- och budgetperspektiv måste man då även se över 
bidragen till de övriga kulturföreningarna i kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse från Jan Dzedins, verksamhetschef kultur. 
Kulturutskottets protokoll 2018-05-24, § 5. 
BIN 2018-05-31 § 50 Remiss-Medborgarförslag att höja hembygdsgårdens 
(Bökön) bidrag. 
 
Kulturutskottet föreslog vid ett av sina möten att Bildningsnämnden föreslår 
Kommunfullmäktige att avslå medborgarförslaget med hänvisning till gällande 
bidragsregler för bidrag till kulturföreningar och studieförbund, 
likvärdighetsperspektiv och nuvarande ekonomiska situation. 
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Bildningsnämnden beslutade 2018-05-31 § 50 föreslå Kommunfullmäktige 
att avslå medborgarförslaget med hänvisning till gällande bidragsregler för bidrag 
till kulturföreningar och studieförbund, likvärdighetsperspektiv och nuvarande 
ekonomiska situation. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med Bildningsnämndens beslut 2018-05-31 § 50 avslå 
medborgarförslaget med hänvisning till gällande bidragsregler för bidrag till 
kulturföreningar och studieförbund, likvärdighetsperspektiv och nuvarande 
ekonomiska situation. 
 
att uppdra till kommunchefen att komma med förslag till revidering av 
bidragsreglerna som kan ge stöd till ansökningar av särskilda händelser eller 
tillfällen 
 
att uppdra till kommunchefen meddela hembygdsföreningen om att möjlighet 
finns att få en förnyad ansökan prövad för bidrag till speciellt arrangemang eller 
aktivitet  
____ 
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KS/2013:128 

§ 112 
 
Köp och byte av mark för anläggande av skid/strövområde Ubbemåla 
 
Sammanfattning 
Ett Medborgarförslag inkom 2013-04-17 Dnr 2013:128 av Olof Sörensson med 
förslag att kommunen engagerar sig i ett projekt för att anlägga ett skid- och 
strövområde mellan Ubbemåla, Ubbemålasjön och norra delarna av Emmaboda 
bebyggelse. 
 
Medborgarförslaget remitterades till Teknik- och fritidsnämnden för yttrande, 
handläggning och med uppdrag att samverka i förslaget. 
Teknisk- och fritidsnämnden är positiv till att utveckla ett friluftsområde av detta 
slag, men det innebär ekonomiska åtaganden för kommunen och det behövs 
förstärkning i investeringsbudgeten. Under våren 2015 blev projektet en del av 
Emmaboda Verda Orienteringsklubb, EVOK, och det bildades en kommitté i 
klubben. Under åren som ärendet pågått har en pulk/skidbacke iordningställts. 
 
Förvaltningens roll 
”Förvaltningschef har under 2017 och fram tills nu 2018-05-30 haft löpande 
kontakt med Dina Försäkringar som äger marken i det tänkta friluftsområdet. Olof 
Sörensson och Verda har också fått information efter hand. Flera förslag har 
bollats fram och tillbaka och nu har en överenskommelse arbetats fram. Denna 
innebär att kommunen köper en del av fastigheten, där det tänkta området finns, 
för att underlätta etableringen av ett skid-strövområde. En mindre yta som nu ägs 
av kommunen, övergår till Dina Försäkringar. Slutligt beslut ska även tas i Dina 
Försäkringars styrelse likväl som i kommunfullmäktige innan en slutlig 
överenskommelse kan tecknas. 
När marköverenskommelsen är klar måste ett nyttjanderättsavtal tecknas med 
föreningen Emmaboda Verda OK.” 
 
Konsekvensbeskrivning 
Kostnad för markköp, lagfartskostnader och övriga tillstånd är beräknat till 4 
miljoner kronor. 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2018-0613 § 47  
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anslå 4 miljoner 
kronor för inköp av området inklusive Lantmäterikostnader. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunfullmäktige 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
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att se positivt på markköp av Dina försäkringar för att kunna fortsätta utveckla 
aktuella rekreationsområdet runt Ubbemåla. 
 
att Teknik- och fritidsnämndens beslut 2018-06-13 § 47 gällande att anslå 4 
miljoner kronor för inköp av området inklusive Lantmäterikostnader överförs till 
den politiska budgetprocessen. 
____ 
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KS/2017:570 

§ 113 
 
Besvarande av Medborgarförslag - Trygghetsvandring i Långasjö 

 
Bakgrund 
Ett Medborgarförslag har inkommit 2017-12-12 Dnr 2017:570. 
Linda Ursjö har inkommit med ett förslaget angående tryggheten i Långasjö. 
Linda beskriver bl a att hastigheten på Kyrkvägen i Långasjö är hög samt 
säkerhetsbrister avseende belysning och cykelvägar. Linda föreslår att en 
trygghetsvandring genomförs i Långasjö där föreningar och medborgare i 
samhället bjuds in. 
 
Yttrande 
Trygghetsvandring är en flexibel metod för att upptäcka och åtgärda platser och 
företeelser som är eller upplevs som otrygga. 
 
Ett syfte med att genomföra en trygghetsvandring är bland annat att i dialog 
medborgare, polis och kommunala tjänstepersoner och politiker stärka 
tryggheten så att fler vill och vågar röra sig i sitt närområde. 
Trygghetsvandringarna handlar dock inte bara om trygghet och säkerhet. De kan 
också ses som ett demokratiskt instrument för att förmedla medborgarnas åsikter 
till besluts-fattare.  
 
För exempelvis samverkansgrupper mellan kommun och polis är 
trygghetsvandringar ett utmärkt sätt att samla in kunskap om ett område och få 
reda på vad medborgarna tycker om sin närmiljö. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bifalla medborgarförslag inkommit 2017-12-12 Dnr 2017:570 och genomföra 
en trygghetsvandring i Långasjö enligt förslag då det ligger i linje med 
kommunens eget demokrati och trygghetsarbete. 
 
att uppdra till Kommunchefen tillse att en trygghetsvandring i Långasjö 
genomföras under hösten 2018 
 
att anse medborgarförslaget som besvarat. 
____ 
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J ust er a n d e                            Ut dr a gs b est yr k a n d e  

 
K S/ 2 0 1 7: 4 4 2 

§ 1 1 4 
 
B es v a r a n d e a v M oti o n - T r y g g h ets o c h s ä k e r h ets a v d el ni n g  i E m m a b o d a 
k o m m u n  

 
B a k g r u n d  
E n m oti o n är i nl ä m n a d 2 0 1 7- 0 9- 2 0 D nr 2 0 1 7: 4 4 2 a v L ars- Ol of H ell b or g s o m i 
si n m oti o n fr a mst äll er att E m m a b o d a k o m m u n h åll er p å att ut v e c kl as till e n 
” n o -g o -z o n e ” till f ölj d a v ö k a d br ottsli g h et. D e oli k a br ott s o m l yfts fr a m är, 
i n br ott, r å n, v ål dt ä kt er, miss h a n d el, br ä n d er, n ar k oti k a br ott, d at a k a p ni n g, 
g ä n g br å k, l a n g ni n g o c h h ot. F ör att m ot v er k a d ett a yr k ar m oti o n är e n p å att d et 
s k a et a bl er as e n Tr y g g h et - o c h s ä k er h ets a v d el ni n g vi d E m m a b o d a k o m m u n 
s o m h ar b ef o g e n h et er s o m li g g er s å n är a p olis e n s o m m öjli g t. 
 
Ytt r a n d e  
F ör att s k a p a e n k u ns k a ps m ässi gt gr u n d a d bil d ö v er br ottsli g h et e n i E m m a b o d a 
k o m m u n h ar hj äl p t a gits a v p olis e ns r e gist er ö v er a n m äl d a br ott i k o m m u n e n. 
I n o m f ölj a n d e o mr å d e n k o m m er a nt al et a n m äl d a br ott att r e d o vis as: 

  N ar k oti k a br ott 
  S k a d e g ör els e br ott 
  Till gr e p ps br ott 
  Tr afi k br ott  
  V ål ds br ott, i n b e gri p er bl a v ål dt ä kt, miss h a n d el o c h ol a g a h ot 
  Br ott m ot p ers o n 

 
Vi d ar e k o m m er o c ks å j ä mf ör els e m e d n ärli g g a n d e gr a n n k o m m u n er s o m h ar 
li k n a n d e f ör uts ätt ni n g ar s o m E m m a b o d a k o m m u n att r e d o vis as. Siffr or n a är f ör 
år et 2 0 1 7 f ör ut o m f ör n ar k oti k a br ott s o m är f ör 2 0 1 8. S k äl et till att 
r e d o vis ni n g e n a v n ar k oti k a br ott g örs f ör 2 0 1 8 är att p olis e ns i ns ats m ot 
E m m a b o d af esti v al e n g er e n m y c k et st or i n v er k a n p å a nt al et a n m äl d a 
n ar k oti k a br ott. 
D et pr o c e nt t al s o m r e d o vis as är f ör h åll a n d e till b ef ol k ni n gs m ä n g d e n i 
r es p e kti v e k o m m u n. 
 
T y p a v br ott  E m m a b o d a 1  L ess e b o 2  T ors ås 3  H ö gs b y 4  
N ar k oti k a br ott  0, 1 4 %  0, 1 3 %  0, 2 4 %  0, 1 7 %  
S k a d e g ör els e br ott  0, 9 %  0, 8 %  1, 1 %  0, 9 %  
Till gr e p ps br ott  3, 1 %  2, 4 %  3, 7 %  3, 8 %  
Tr afi k br ott  1, 2 %  0, 8 %  1, 2 %  1, 5 %  
V ål ds br ott  1, 4 %  1, 2 %  0, 9 %  1, 2 %  
Br ott m ot p ers o n  1, 3 %  0, 9 %  1 %  1, 3 %  

                                                 
1  9 3 0 0 i n v å n ar e  
2  8 8 0 0 i n v å n ar e  
3  7 0 0 0 i n v å n ar e  
4  6 1 0 0 i n v å n ar e  
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Viktigt att nämna i sammanhanget är att även polisens trygghetsmätning som 
genomförs varje år visar ökad känsla av trygghet och låg utsatthet får brott 
bland invånarna i Emmaboda.  
 
Slutsats 
Med utgångspunkt i ovan redovisade siffror finns ingen grund för den 
utveckling motionären beskriver. Av det skälet finns heller ingen grund för att 
bifalla motionärens yrkande. 
 
Vad som är viktigt är ett fortsatt systematiskt samarbete mellan Emmaboda 
kommun och polisen för att förebygga brott. Ett uttryck för detta systematiska 
arbete är forat Emmasamverkan, ett samverkansforum där samtliga 
förvaltningar och polis träffas på veckobasis för att utbyta information om 
säkerhet och trygghet i Emmaboda. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att i enlighet med folkhälsosamordnarens och säkerhetsamordarens yttrande 
om motion Dnr KS 2017:442 uppdra till kommunchefen att återkomma till 
Kommunfullmäktige med en redovisning hur trygghetsarbetet kommer att 
organiseras i Emmaboda kommun 
 
att anse motionen som besvarad. 
____ 
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KS/2017:447 

§ 115 
 
Besvarande av Motion - Sänk hastigheten förbi Långasjö skola och dirigera 
om tung trafik 
 
Sammanfattning  
En motion har inlämnats 2017-09-22 Dnr KS 2017:447 av Bo Sunesson med 
förslag att sänka hastigheten förbi Långasjöskola och att tung trafik ska dirigeras 
om för att inte passera skolan. Hastigheten förbi Långasjö skola tillåter 50 km/h, 
vilket inte är regel vid en skola. Barn står på det låga staketet och vinkar. Ett 45 
cm högt staket är inget skydd. Jämför med nätet vid den nya förskolan i 
Emmaboda. Det är 120 cm högt även om vägen där är mycket mindre trafikerad. 
Detta bör åtgärdas snarast. Tung trafik passerar ofta förbi skolan på grund av att 
GPS visar denna väg bland annat till företaget Södra Timber i Strängsmåla. Tung 
trafik måste hänvisas via väg 120 och väg 520. Skolbarnen korsar ofta Kyrkvägen 
på väg till kyrka, sockenstuga och badplats. Skolan ska vara en så trygg plats som 
det är möjligt. Förslagsställaren yrkar därför att kommunen tillsammans med 
Trafikverket snarast åtgärdar trafiksituationen förbi Långasjö skola. 
 
Förvaltningens roll  
Kommunen har i samarbete med Trafikverket genomfört trafik- och 
hastighetsmätning. Den visar att bilarna håller hög hastighet. Det är stor skillnad i 
vilken tid det är på dygnet. Dessutom har biblioteket i Långasjö flyttat och det 
innebär att fler ska passera vägen för att komma dit, främst skoleleverna. Tekniska 
kontoret föreslår att de får i uppdrag att tillsammans med förslagsställare och 
föräldraföreningen i Långasjö ha en fortsatt dialog med Trafikverket. 

 
Beslutsunderlag 
Motion – Sänk hastigheten förbi Långasjö skola och dirigera om tung trafik. 
TFN 2018-06-13 § 49 Motion-Sänk hastigheten förbi Långasjö skola och dirigera 
om tung trafik 
____ 
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Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2018-06-13 § 49  
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att ge tekniska 
kontoret i uppdrag att tillsammans med förslagsställare och föräldraföreningen i 
Långasjö ha en fortsatt dialog med Trafikverket och därmed anse motionen 
bevarad. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
____ 
 
att i enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2018-06-13 § 49 till 
nämnden att snarast tillsammans med förslagsställare och föräldraföreningen i 
Långasjö påverka och ställa krav på Trafikverket om hur man kan skapa en säker 
trafikmiljö genom att sänka hastigheten. 
att uppdra till TFN uppföra staket gängse höjd för förskolor snarast och senast 
2018-10-31 
att anse motionen som bevarad. 
____ 
 
Yrkande 
Bo Sunesson(C) yrkar bifall till motionen i sin helhet, att redogörelse ges vid nästa 
sammanträde för kommunstyrelsen och att staket ska vara färdigt innan nästa 
sammanträde för kommunstyrelsen. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Bo Sunessons(C) yrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen kommer beslut i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.  
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
____ 
 
att i enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2018-06-13 § 49 till 
nämnden att snarast tillsammans med förslagsställare och föräldraföreningen i 
Långasjö påverka och ställa krav på Trafikverket om hur man kan skapa en säker 
trafikmiljö genom att sänka hastigheten 
 
att uppdra till TFN uppföra staket gängse höjd för förskolor snarast och senast 
2018-10-31 
 
att anse motionen som bevarad. 
____ 
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KS/2018:36 

§ 116 
 
Besvarande av Motion - Bygg en kombinerad skate- kickbike- och 
parkourpark   
 
Sammanfattning 
En motion har inlämnats 2018-01-15 Dnr 2018:36 av Johan Jonsson som  menar 
att det i flera års tid efterfrågats fler möjligheter till fritidsaktiviteter i Emmaboda 
kommun. En av sakerna som ständigt har återkommit är en skatepark. 
Förslagsställaren anser att det är hög tid att Emmaboda kommun skapar fler 
möjligheter till meningsfull fritid för barn och ungdomar i kommunen. Detta kan 
göras genom att anlägga en kombinerad skate- kickbike- och parkourpark. 
Förslaget är att kommunen tillsammans med ungdomar och barn utformar parken 
och också gemensamt bestämmer parkens placering. 
 
2018-03-07/§14 gav teknik- och fritidsnämnden tekniska kontoret i uppdrag att 
tillsammans med ungdomarna och ledarna i skatehallen jobba vidare med 
förslaget och komma med en kostnadskalkyl samt förslag på placering. Teknik- 
och fritidsnämnden beslutade 2018-05-09 § 35 att ärendet gällande placering av 
skatepark skulle behandlas vidare i politiska organisationen efter att 
skateboardåkare i Skatehallen och deras föräldrar hade inkommit med en 
namninsamling ”Vi vill ha en skatepark ute” med ca 100 namnunderskrifter. 
 
Förvaltningens roll 
”Om man vill bygga en bra skatepark bör den göras i betong. Det är det bästa för 
utövarna och även för övriga då ljudnivån är mycket lägre runt en sådan 
anläggning. En anläggning i betong är heller inte så underhållskrävande. 
Placeringen skulle kunna vara vid järnvägsområdet som ändå ska göras iordning, 
man skulle kunna få till en bra belysning med färger runt och göra området till en 
plats för alla. Då kanske vi kan få tillbaka mer folk till centrum. 
En annan placering skulle kunna vara vid skolan där fritidsgården har sin 
verksamhet. Ungdomarnas förslag är: 1) Stationsområdet 2) Kulan-anläggningen 
3) Bjurbäcksskolan.” 
 
Konsekvensbeskrivning 
En skatepark som delvis är nedgrävd i betong och Blekinge tekniska högskola 
projekterat kostar cirka 5-6 miljoner kronor med parkourpark tillkommer 1 miljon 
kronor. En skatepark i betong på asfalt cirka 1,5 miljoner kronor. En parkourpark 
cirka 1,0 miljoner kronor. 
En kombinerad skatepark i betong på asfalt och en parkourpark cirka 2,5 miljoner 
kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Motion – Bygg en kombinerad skate- kickbike- och parkourpark 
Broschyr skate 
Broschyr parkour 
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TFN 2018-06-13 § 48 Motion – Bygg en kombinerad skate- kickbike- och 
parkourpark 
TFN 2018-06-13 § 48 Motion – Bygg en kombinerad skate- kickbike- och 
parkourpark, bilaga 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2018-06-13 § 48 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att ärendet behandlas 
vidare i politiska organisationen gällande finansieringen och placeringen. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ärendet behandlas vidare i politiska organisationen. 
 
att anse motionen som besvarad. 
____ 
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KS/2018:222 

§ 117 
 
Cirkulär 18-11 Sotningsindex 2018  

 
Bakgrund 
Räddningstjänstförbundet, RFET har inkommit med förslag på ändring av taxa 
samt uppdatering av sotningsindex. 
 
RFET förslag till ändring gäller timersättning och inställelseavgiften för arbete-
utom ordinarie arbetstid se punkt 2.3 samt 2.4.  
 
Då taxan beslutades 2016 förbisågs det att timersättningen var samma för vanlig 
arbetstid som för arbete på nätter och helger. Räddningstjänsten har föreslagit en 
höjning för obekvämarbetstid med 50 % vilket motsvarar den ökade kostnaden 
Sotning och Ventilation i Kronoberg AB har för att kunna utföra arbetet på annan 
tid än ordinariearbetstid.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att  godkänna Räddningstjänstförbundets förslag till ändring gällande 
timersättningen och inställelseavgiften för arbete – utom ordinarie arbetstid, punkt 
2.3 samt 2.4  
 
att anteckna information gällande uppdaterade taxor enligt sotningsindex 2018 
med 1,61 %. 
____ 
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KS/2018:256 

§ 118 
 
Kontaktperson till Barn och ungdomsnätverk istället för befintligt 
Luppnätverk Kalmar Län - Regionförbundet Kalmar län  
 
Sammanfattning 
Regionförbundet har inkommit 2018-07-04 med förslag till ett Barn- och 
ungdomsnätverk i Kalmar län.  
 
I Emmaboda kommun är kommunsekreteraren utsedd att samordna de 
övergripande barn- och ungdomsfrågorna inkl. Lupp, Lokal uppföljning av 
ungdomspolitiken. En arbetsgrupp med kommunsekreteraren  som gruppledare 
och sammankallande och med representanter från kommunens alla nämnder är 
bildat och har varit igång sedan 2009, då kommunen för första gången deltog i 
Lupp undersökningen. Gruppen har även uppdraget gällande implementering av 
Barnkonventionen som föreslås bli ny lag i Sverige.  
 
Hösten 2017 föreslog kommunsekreteraren till Regionförbundets samordnare i 
ungdomsfrågor att det finns anledning att döpa om befintligt Lupp nätverk till 
Barn- och ungdomsnätverk i Kalmar län. Många av deltagarna i dagens Lupp 
nätverk arbetar även med andra barn och ungdomsfrågor. Det har visat sig under 
Lupp nätverkets träffar att det finns ett behov att även ta upp frågor som berör 
kommunernas barn- och ungdomsfrågor. Förslaget att föreslå en ändring av Lupp 
nätverket till ett Barn- och ungdomsnätverk i Kalmar län kommunicerades med 
Vimmerbys representant i Lupp nätverket innan det presenterades i Lupp 
nätverket som i sin tur ställde sig positivt till förslaget. 
 
Regionförbundets styrelse fattade den 7 juni beslut i enlighet med 
nedanstående att Lupp-nätverket i Kalmar län ersätts med ett Barn- och 
ungdomsnätverk. Ärendet har också behandlats av Primärkommunala nämnden. 
På förekommen anledning önskar Regionförbundet att representanter till Barn- 
och ungdomsnätverket utses och rapporteras till Regionförbundet senast den 30 
oktober 2018. I bilaga finns en förteckning på vilka som idag ingår i Lupp-
nätverket.  
 
Beslut 
Styrelsen beslutade att befintligt Lupp-nätverk ska ersättas med ett Barn- och 
ungdomsnätverk där kommunerna som ingår i Regional samverkan kring ungas 
uppväxt 2017-19 utser deltagare. Deltagarna ska vara tjänstepersoner i 
kommunerna. Regionförbundet är sammankallande i nätverket, precis som 
tidigare, men deltagarna måste utses av kommunstyrelserna eller 
kommunfullmäktige i respektive kommun. 
Förslaget behandlades av Primärkommunala nämnden den 4 maj och kommer att 
skickas till kommunerna i länet efter beslut i Regionförbundets styrelse den 7 juni. 
Bakgrund 
Samtliga kommuner i länet, samt Eksjö kommun, ingår i samarbetet Regional 
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samverkan kring ungas uppväxt 2017-19. För detta arbete betalar kommunerna 
årligen en grundavgift på 15000 kronor samt 2 kronor per kommuninvånare. 
Arbetet innebär bland annat; 
 Samordning av Lupp 2018 och jämförelser med andra statistiska 
 undersökningar. 
  
 Insatser för unga kring trygghet, jämställdhet, hälsa, attraktivitet och 
 delaktighet. 
  
 Erbjudande om metodhjälp för att anordna dialogmöten med ungdomar. 
 
 Arbete kring barnkonventionen med anledning av förslaget om att 
 barnkonventionen ska bli lag och implementering av densamma.  
  
 Samordning av insatser inom socialtjänst och i angränsande område 
 hälso- och sjukvård samt skola kring ungdomspolitiska frågor. 
 

 Möjligheten till att teckna avtal om Idéburet Offentligt Partnerskap 
 (IOP) med Fryshuset i Kalmar län och föreningen Kumulus utreds. 

 
För att bedriva arbetet finns idag ett nätverk, Lupp-nätverket, som leds av 
Regionförbundet.  
Framtid 
Just nu är frågor om barnrätt och barnkonventionen mycket aktuella. Regeringen 
har beslutat att barnkonventionen blir lag från den 1 januari 2020 och Kalmar läns 
nyligen antagna regionala utvecklingsstrategi har ”God miljö för barn och unga” 
som ett prioriterat utvecklingsområde. Lupp är ett redskap för att bedriva 
ungdomspolitik och för kommuner att skaffa sig kunskap om ungas 
levnadsvillkor, men för att bättre beskriva nätverkets arbete och också ge arbetet 
en tydlig legitimitet föreslås att nätverket byter namn till Barn- och 
ungdomsnätverket i Kalmar län.  
Syftet med nätverket är att stärka barn- och ungdomsarbetet i länet, vara 
rättighetsbaserat och utgå från barnkonventionen och den nationella 
ungdomspolitikens mål. 
Deltagarna i Barn- och ungdomsnätverket utses av respektive kommunstyrelse 
eller kommunfullmäktige för att få mandat att arbeta med frågan på lokal nivå. 
Deltagarna ska bestå av tjänstepersoner i kommunerna. Det är också viktigt att 
deltagarna rapporterar om arbetet i nätverket i sin kommun. 
 
Regionförbundets styrelse beslutade den 7 juni, i enlighet med ovanstående 
förslag att inrätta ett Barn- och ungdomsnätverk där deltagarna, tjänstepersoner i 
kommunerna, utses i respektive kommun. 
Rapport om vem som ska ingå i det regionala Barn- och ungdomsnätverket görs 
senast den 30 oktober 2018. 
 
Beslutsunderlag 
Regionförbundet Kalmar län – Skrivelse Barn- och ungdomsnätverk Kalmar län 
inkl. bilaga-förteckning på vilka som idag ingår i Lupp-nätverket.  
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____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLÄKTIGE BESLUTAR 
 
att utse kommunsekreteraren, som idag är kommunens representant i 
Luppnätverket och övergripande samordnar och är gruppledare för kommunens 
grupp i Barn- och ungdomsfrågor 
 
att kommunledningskontoret uppdras meddela utsedd tjänsteperson till 
Regionförbundet i Kalmar län. 
____ 
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KS/2018:213 

§ 119 
 
Remissvar - Strandskydd i Kalmar län  

 
Sammanfattning 
Regionförbundet i Kalmar län har inkommit med förfrågan till länets kommuner 
gällande nuvarande strandskyddsregler. 
 
På landsbygdsdagen i maj aviserade Socialdemokraterna att de vill luckra upp 
strandskyddet och Centern att de vill avskaffa det generella strandskyddet helt 
med undantag för områden med höga naturvärden.  
 
Regionförbundets styrelse beslöt 2018-06-07 skicka ut ett underlag till 
kommunerna för att undersöka vad ett reviderat strandskydd kan göra för 
kommunernas utveckling och tillväxt. 
Kommunerna ombeds: 
Att bedöma hur kommunen påverkas av nuvarande lagsstiftning med ett 100 m 
strandskydd och länsstyrelsens bedömning av 300 meter samt eventuella förslag 
till förändrad lagsstiftning.  
Att utifrån sin synvinkel beskriva vad en förändrad lagstiftning skulle innebära för 
kommunen, framförallt med tanke på utveckling och tillväxt.  
 
Regionförbundets underlag är remitterat till Bygg- och miljönämnden.  
 
Nämndens ordförande Bo Eddie Rossbol (-) har på delegation inkommit med 
förslag till yttrande på Regionförbundet underlag. 
Bedömningen är att nuvarande strandskyddslagstiftning begränsar utvecklingen av 
både bostäder och näringsliv i Emmaboda kommun. Kommunen har över 100 
sjöar och många vattendrag där delar av dessa områden skulle kunna exploateras 
för att möta dagens behöv av bostäder och näringslivsutveckling för att främja 
landsbygden.  
Det förespråkas ingen borttagning av allt strandskydd men däremot behöver vissa 
av samhällets loka intressen få väga tyngre än denna generella lagstiftning. Det går 
ändra lagstiftningen och samtidigt lyckas uppnå ett samspel mellan bostäder 
näringsliv, friluftsliv, djur och natur.  
Förslag på förändrad lagstiftning: 
Ökat lokalt inflytande över strandskyddet 
LIS-områden ska kunna tas fram snabbare och enklare 
LIS-områden ska kunna tas fram utan krav på att ligga vid befintlig bebyggelse i 
lest befolkade kommuner 
Fler områden ska kunna undantas från det generella strndskyddet, tex. Vissa 
vattendrag och sjöar. 
 
Beslutsunderlag 
Regionförbundet i Kalmar län - Strandskydd i Kalmar län 
Delegationsbeslut Strandskydd i Kalmar län Bygg- och miljönämnden 
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____ 
 
Förslag till beslut 
att ta bygg-  miljönämndens yttrande som sitt eget. 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson (C) yrkar att Kommunstyrelsens yttrande skall lyda: att det 
generella strandskyddet som gäller idag avskaffas. Att det istället ska råda omvänt 
strandskydd, innebärande att skyddsvärda områden pekas ut och ges strandskydd. 
 
 
Sten-Olof Johansson(M) yrkar bifall till Johan Jonssons(C) yrkande. 
 
Proposition 
Kommunstyrelsen förslag mot Johan Jonssons(C) yrkande. 
Ordförande finne Kommunstyrelsen kommer beslut i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag.  
 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta bygg-  miljönämndens yttrande som sitt eget. 
____ 
 
Reservation 
Sten-Olof Johansson(M), Emma Åhlander Hansson(M), Johan Jonsson(C), Bo 
Sunesson(C), Gull-Britt Hellborg(KD) och Martin Henriksson(SD) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Johan Jonsson(C) yrkande som inte bifallits. 
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KS/2018:212 

§ 120 
 
Remissvar - Regional digital agenda för Kalmar län 2019-2020  
 
Bakgrund 
Regionförbundet har inkommit med remiss – ”Uppdaterad regional digital agenda 
för Kalmar län 2019-2020”  och  Emmaboda kommun har fått inbjudan att lämna 
synpunkter.  
Eftersom den regionala digitala agendan berör så gott som alla områden inom 
Emmaboda kommun så har IT-chefen bett deltagarna i Utvecklingsgrupp-IT och 
Ledningsgruppen att läsa igenom materialet och återkomma med åsikter på 
materialet om de finner något att ha åsikt om.  

 
 
Ledningsgruppen och Utvecklingsgrupp-IT´s svar 
Stefan Lundgren meddelar att Emmaboda Energi och miljö AB ställer sig bakom 
beslutet under förutsättning att styrelsen som har sitt möte den 6 september 
godkänner underlaget. 
 
De som tillfrågats och har lämnat synpunkter tycker att "Uppdaterad Regional 
digital agenda för Kalmar län" i stort har en bra agenda och är nödvändig för den 
digitala utvecklingen.  
 
De synpunkter som har inkommit på materialet är: 

- I agendan vidrör man på ett antal ställen säkerhetsaspekten men det är 
väldigt flyktigt och ytligt. I agendan bör det finnas en analysdel som mer 
genomarbetat omfattar risker och hot med den digitala utvecklingen för att 
vi ska kunna verka förebyggande.  

o Som exempel har vi idag en situation där bedrägerierna ökar 
kraftigt, och det sker företrädesvis i den digitala miljön. Detta är 
mångt och mycket en kompetensfråga. 

- Ser man till omvärldsutvecklingen står vi mitt i ett ökat säkerhetshot där 
var och en, myndigheter och privat näringsliv behöver öka förmågan att 
motstå detta säkerhetshot. Detta är ett omfattande arbete som handlar om 
flera olika delar, kompetens, rutiner, för offentliga aktörer anpassad 
infrastruktur i form av särskild utrustning för att kunna hantera information 
som är av säkerhetskänslig natur. Och den absolut största risken vi har 
relaterat till säkerhetshotet är medvetenheten och insikten hos var och en 
om hotet och vad som behöver göras för att förebygga och motverka det. 

- Insats 2.2.1 ”Ökad förståelse för digitaliseringens möjligheter” – det känns 
mer som ett mål än en insats. Fast det är klart; skriver man ”Öka” istället 
för ”Ökad” så blir det en insats. 

- Kap 4. Är det bara icke-offentliga spelare som man tänker på när man 
pratar infrastruktur? Ex 4.2.1, IoT och LoRa – det är nog även i 
kommunernas intresse att se till att det finns en infrastruktur. Kan man få 
bidrag till det? Jämför fiber på landsbygd… i ”stan” får man bygga på 
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kommersiella villkor medan på landsbygden kan man få stöd. Om man 
bygger t ex LoRa-infrastruktur på landsbygden är det ett sätt att se till att 
även landsbygdens invånare kan få tillgång till sådana tjänster och det lär 
väl vara kommunerna som får ordna med det om det ska bli av inom rimlig 
tid. 

- På ett antal ställen talar man om kompetensförsörjning och 
utbildningsbehov. Det bör finnas en analysdel gällande 
kompetensförsörjning och utbildningsbehov och någon form av tankar om 
hur en eventuell utbildningsplan skulle kunna se ut.  

- Kapitel 5. Insatsen/målet från kap 2; ”Ökad förståelse för digitaliseringens 
möjligheter” hör hemma här i lika hög grad som för näringslivet. 

____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att meddela Regionförbundet Ledningsgruppen och Utvecklingsgrupp-IT´s 
synpunkter 
 
att med detta anse att Regionförbundet har fått svar på sin remiss.  
___ 
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KS/2018:214 

§ 121 
 
Remissvar - Handlingsprogram regional bredbandsstrategi för Kalmar län 
 
Bakgrund 
Emmaboda kommun har fått en inbjudan till att lämna synpunkter på förslag till 
Handlingsprogram för bredbrandsstrategi för Kalmar län 2018-2025  
av Regionförbundet i Kalmar län.  
Ärendets beredning 
Förslaget har remitterats till kommunens administrative chef,  IT chef samt 
Emmaboda Energi för handläggning. Kommunstyrelsen har samordnat ärendet 
genom administrativa chefen.  
Förvaltningens roll 
Administrativa chefen och IT chefen ställer sig bakom förslaget till strategi. 
Emmaboda Energi ställer sig också bakom förslaget till strategi under 
förutsättning att det godkänns av bolagets styrelse. Bolaget har sitt styrelsemöte 
den 6 september då den formella förankringen sker. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Då Emmaboda kommunkoncern redan har en plan för utbygganden av fiber så ser 
vi inte att det blir några ekonomiska konsekvenser. Vi ser ändå att ett finansiellt 
stöd från högre instans för utbyggnaden av denna infrastruktur kan hjälpa de olika 
aktörerna att nå sina mål för att uppnå tidsplanen.  
Emmaboda energi ser positivt på förslaget under förutsättning att bolagets styrelse 
ställer sig bakom skrivelsen. Bolaget har sitt styrelsemöte den 6 september då den 
formella förankringen sker. 
 
Sammanfattning 
Bredbandsinfrastrukturen ökar tillgängligheten till digitala produkter och tjänsten i 
framtiden och digitaliseringen stödjer också en hållbar utveckling. Bredbands 
strategi för Kalmar län 2018-2025 ser vi är en vägledning i den framtida 
utvecklingen av den digitala infrastrukturen.  
I Emmaboda kommun har vi kommit långt i vårt arbete med fiberutbyggnaden 
som vi beräknar vara färdiga med under 2020.  
 
Beslutsunderlag 
Missiv Remiss Handlingsprogram regional bredbandsstrategi för Kalmar län 16.2 
Regional bredbandstrategi för Kalmar län remiss 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna förslaget om Bredbandsstrategi för Kalmar län 2018-2025.    
____ 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   
Kommunstyrelsen Sammanträdesdatum                                                                      
                                                           2018-09-04 30 
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 
KS/2016:40 

§ 122 
 
Biträdande säkerhetsskyddschef Emmaboda kommun  
 
Bakgrund 
Enligt säkerhetsskyddslagen (1996:627) ska alla myndigheter och kommuner i 
Sverige ha en utsedd säkerhetsskyddschef samt en ersättare som utövar kontroll 
över säkerhetsskyddet i den aktuella verksamheten.  
Säkerhetsskydd innefattar informationssäkerhet, tillträdesbegränsningar och 
säkerhetsprövning. Informationssäkerhet förebygger att uppgifter som innefattas 
av sekretess och som rör rikets säkerhet inte röjs, förändras, förstörs eller görs 
otillgänglig för behöriga. 
Säkerhetspolisen kontrollerar säkerhetsskyddet vid de myndigheter som omfattas 
av lagstiftningen.  
Enligt överenskommelse angående säkerhetssamordnartjänsten i 
Emmaboda/Torsås (2015-10-01) ska Räddningstjänstförbundet bistå Emmaboda 
kommun med säkerhetsskyddschef varvid biträdande säkerhetsskyddschef ska 
utses inom kommunens organisation. 
Ärendets beredning 
Ärendet är handlagt inom kommunledningskontoret. 
 
Förvaltningens roll 
Kommunledningskontoret har uppdraget att tillse att säkerhetsskyddsarbetet inom 
kommunkoncernen efterföljer rådande lagar och bestämmelser. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser.  
 
Sammanfattning av ärendet 
Kommunchef Anette Strömblad entledigas som biträdande säkerhetsskyddschef 
och IT-chef Henrik Andersson tillsätts som biträdande säkerhetsskyddschef i 
Emmaboda kommunen. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med upphävande av tidigare beslut KS 2017-01-24 § 16 gällande den del om 
ersättare till säkerhetsskyddschefen, entlediga kommunchef Anette Strömblad som 
biträdande säkerhetsskyddschef och tillsätta IT-chef Henrik Andersson som 
biträdande säkerhetsskyddschef i Emmaboda kommun från 2018-09-01. 
____ 
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KS/2017:252 

 
§ 123 
 
Biogas - Ansökan till Klimatklivet           
 
Sammanfattning 
 
Biogas som ett alternativ till fossilfri fordonsflotta 
Emmaboda kommun har ett målområde C3 vars åtagande är att fordonsparken ska 
vara fossilfri och säkerhetsklassad till 2030. Åtgärder för att nå dessa mål 
omnämns i PWC:s revisionsrapport ”Granskning av fordons användning, 
Emmaboda kommun” 
 
Alternativ för att komma vidare 
För att nå detta mål så bedöms lösningen bestå av två alternativ.  
Alternativ elbil 
Det ena alternativet är att ersätta dagens personbilar med elbilar och utbyggd 
laddinfrastruktur. Detta skulle då ske i framförallt våra ytterområden där i stort 
bara vanliga personbilar används. 
Alternativ biogas 
Det finns fler fordontyper som drivs med biogas än för elfordon, och det är relativt 
enkelt och billigt att konvertera (nya) bensindrivna fordon till gasdrift. Detta 
medför att vi härigenom får tillgång till fler olika fordonslag. 
Våra fordon (personbilar och lätta skåp/last-bilar) som utgår ifrån Emmaboda 
tätort, tankas på en biogasmack hos Runes. 
 
Vad krävs 
För en etablering av biogasmack i Emmaboda så krävs det en viss volym på 
försäljningen. Översiktligt så skulle Emmaboda kommun kunna täcka upp med 
lite drygt en tredjedel av den volym som behövs.  
KLT är igång med en ny upphandling av persontransporter som omfattar 
Emmaboda, och skulle där kunna ställa krav på biogas som drivmedel. Detta 
skulle då ytterligare öka volymen för att det ska bli intressant med etablering av 
biogasmack. 
 
Bedömt så skulle ett inriktningsbeslut från Emmaboda kommun och KLT kunna 
vara grunden för att Runes ska kunna gå vidare och planera för byggnation.  
Under september månad 2018 finns en möjlighet att söka bidrag från 
Naturvårdsverket inom ramen för Klimatklivet, för investering av biogasmack. 
Det finns för närvarande goda utsikter få en sådan ansökan beviljad med en med 
finansiering av Klimatklivet till 70 % av investeringskostnaden. 
 
Givetvis så förväntas att även företag och privatpersoner ser detta som en 
möjlighet att gå över till bigasdrift och minska sin miljöpåverkan i transporter. 
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Förslag till beslut  
Att Emmaboda kommun med helägda bolag kommer att inrikta inköp av 
drivmedel för fordon, till biogas under förutsättning att möjlighet till detta finns i 
Emmaboda kommun. 
____ 
 
En enig Kommunstyrelse föreslår Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att Emmaboda kommun med helägda bolag kommer att inrikta inköp/leasar 
fordon med biogas som drivmedel under förutsättning att drivmedel till dessa 
finns i Emmaboda kommun. 
 
att uppdra till kommunchef tillsammans med utvecklingsstrateg skriva fram en 
Avsiktsförklaring med innebörden av kommunstyrelsen beslut som undertecknas 
av kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande, kommunchef och 
utvecklingsstrateg.  
____ 
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KS/2018:282 

 
§ 124 
 
Annonsering av Kommunfullmäktiges sammanträden 
 
Sammanfattning 
Johan Jonsson(C) har inkommit med skrivelse gällande beslut om annonsering av 
kommunfullmäktiges sammanträde. Skrivelsen innehåller: 
begäran om att Kommunstyrelsen den 4 september tar upp frågan om annonsering 
av Kommunfullmäktiges sammanträden i tidningarna och  
yrkande att Kommunfullmäktige ska besluta om annonseringen.  
 
Den nya kommunallagen 2017:725 kap 5 § 13 säger hur kommunfullmäktiges 
sammanträden ska tillkännages. Förändringen från tidigare kommunallag 
1990:900 kap § 10 är att istället för att införa tid och plats för ett sammanträde i 
ortstidningar som fullmäktige beslutat om ska fullmäktiges sammanträde 
tillkännages på kommunens anslagstavla. 
___ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunfullmäktiges nya presidium efter val 2018 bereda ärendet 
gällande annonsering av fullmäktiges sammanträde och återkomma med förslag 
till beslut. 
____ 
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KS/2018:265, KS/2015:364 

 
§ 125 
 
Medborgarlöftet 
 
Sammanfattning 
Johan Jonsson(C) har inkommit med skrivelse med fråga kring kommunens 
Medborgarlöfte mellan kommun och polis. 
 
Emmaboda kommun undertecknade i december 2016 
samverkansöverenskommelse/medborgarlöfte mellan Polis och Emmaboda. 
En rapport skulle getts till kommunstyrelsen innan 2017 års utgång men har inte 
verkställts.  
 
Vid Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-08-21 var polisen inbjuden för en 
diskussion kring medborgarlöftet och samverkansöverenskommelse. Vid mötet 
deltog även folkhälsosamordnare, säkerhetssamordnare och avdelningschef Bygg- 
och miljöavdelningen. Det framkom vid mötet att det arbetas med att ta fram nya 
underlag som blir klart under 2019. 
Vid mötet beslutades  
att uppdra till kommunchef tillsammans med säkerhetssamordnare, 
folkhälsosamordnare och bygg- och miljöavdelningens chef i samverkan med 
Polisen arbeta fram nytt Medborgarlöfte för beslut i Kommunstyrelsen och 
Kommunfullmäktige. 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson (C) yrkar tilläggsyrkande: att säkerhetssamordnaren skyndsamt 
återkommer med återkoppling av utgånget Medborgarlöfte och Samverkansavtal 
med Polismyndigheten. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunchef tillsammans med säkerhetssamordnare, 
folkhälsosamordnare och bygg- och miljöavdelningens chef i samverkan med 
Polisen arbeta fram nytt Medborgarlöfte för beslut i Kommunstyrelsen och 
Kommunfullmäktige. 
 
att säkerhetssamordnaren skyndsamt återkommer med återkoppling av utgånget 
Medborgarlöfte och Samverkansavtal med Polismyndigheten beslutat 2016-12-12 
§ 121 
____ 
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KS/2018:13, KS/2018:14, KS/2018:16, KS/2018:17, KS/2018:18, KS/2018:184, 

KS/2018:187, KS/2018:19, KS/2018:20, KS/2018:202, KS/2018:221, 
KS/2018:224, KS/2018:42, KS/2018:75 

§ 126 
 
Meddelanden  

 
M 1.0 Arkivmyndighetens tillsyn RFET 2018 
M 2.0 Bolagsstämma EFFAB 2018-04-17 
M 3.0 Checklista brandskydd 180528 Gullvivan 4_10 
M 4.1 Cirkulär 18_21 Arbetsmiljöverkets föreskrifter 2018_4 Smittrisker 
M 4.2 Cirkulär 18_21 Bilaga 1 Arbetsmiljöverkets föreskrifter 2018_4 Smittrisker 
M 5.0 Cirkulär 18_22 Preliminär kostnadsutjämning för LSS år 2019 
M 6.1 Cirkulär 18020 Feriejobb _ sommarjobb 2018 
M 6.2 Cirkulär 18020 Bilaga 1 Fördelning av resurser till kommunerna för statligt 
finansierade sommarjobb 2018 
M 6.3 Cirkulär 18020 Bilaga 2 Överenskommelse om sommarjobb _ feriejobb 2018 
M 6.4 Cirkulär 18020 Bilaga 3 Underlag för utbetalning av ersättning för ungdomar i 
sommarjobb_ feriejobb 2018 
M 7.2 Cirkulär 18025 Bilaaga 1 Redogörelse ändringar och tillägg i AB 17 
M 7.3 Cirkulär 18025 Bilaga 2 Redgörelse ändringar och tillägg i AB 14 lydelse 2014-10-
01 
M 7.4 Cirkulär 18025 Bilaga 3 Förhandsprotokoll 2018-06-27 
M 7.5 Cirkulär 18025 Bilaga 4  Förhandsprotokoll 2018-06-27 
M 8.0 Cirkulär 18026 Ny förvaltningslag 
M 8.2 Cirkulär 18026 Bilaga 1 Svensk författningssamling Förvaltningslag 
M 9.0 Emmaboda Elnät  AB 180614 protokoll 
M 10.0 Emmaboda Energi 180614 protokoll 
M 11.0 Information Ekonomirapporten maj 2018 från SKL 
M 12.0 Kommunala pensionärsrådet, tillgänglighetsrådet Protokoll 2018-05-21 
M 13.0 Länsstyrelsens protokoll i ärende 203-5437-18, angående inspektion enligt 
förmynderskapsförordningen, bifogas 
M 14.1 Matpatrull SPF Seniorerna skrivelse till kommunerna 
M 14.2 Matpatrulls Guiden 
M 14.3 Matprojekt SPF Seniorerna 
M 14.4 Sammanställning matpatrullen 
M 15.0 Meddelande från SKL Förbundsavgift 2019 
M 16.1 MHAB Bolagsstämma protokoll 20180514 
M 16.2 MHAB Styrelseprotokoll 20180514 
M 17.0 Protokoll från tillsyn av den gemensamma nämnden för Emmaboda, Nybro, 
Torsås och Uppvidinge kommuner(8596674) 
M 18.0 Protokoll Räddningstjänstförbundet 2018-06-11 
M 19.1 Protokoll Trafikstyrelsen 180518 
M 19.2 Protokoll Trafikstyrelsens arbetsutskott 180504 
M 19.3 Protokoll Trafikstyrelsens arbetsutskott 180614 
M 24.2 Uppföljning av hur rekommendationer för budget- och skuldrådgivning har 
använts i kommunerna 
M 20.0 Regionförbundets protokoll 2018-06-07 
M 21.0 SKrivelse till KLT från KPR och KTR 
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M 22.0 Styrelse Protokoll EFFAB 20180417 
M 23.0 Styrelseprotokoll EMFAB 2018-06-14 
M 24.1 Uppföljning av hur rekommendationer för budget- och skuldrådgivning har 
använts i kommunerna(1) 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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